O‘zbekiston Respublikasi Hisob palatasi hamda Toshkent moliya instituti hamkorligida tashkil etilayotgan xalqaro ilmiy-amaliy konferensiyaning 
AXBOROT XATI

Toshkent moliya instituti tomonidan O‘zbekiston Respublikasi Hisob palatasi bilan hamkorlikda 2023-yil 30-may kuni “Davlat moliyaviy nazorati va auditini rivojlantirishning ustuvor yo‘nalishlari” mavzusidagi xalqaro ilmiy-amaliy konferensiya o‘tkazilishi rejalashtirilgan. 

Konferensiyada muhokama qilinadigan ilmiy-amaliy yo‘nalishlar: 

1-seksiya. Davlat moliyaviy nazorati tizimini isloh etish masalalari; 

2-seksiya. Byudjet mablag‘laridan samarali foydalnishda auditni tashkil etish va rivojlantirish yo‘nalishlari;
3-seksiya. Davlat xaridlari tizimini amalga oshirishda g‘aznachilikning roli va ahamiyati;
4-seksiya. Davlat moliyasini boshqarish va nazoratini amalga oshirishda axborot texnologiyalaridan foydalanish istiqbollari;
Konferensiyada soha mutaxassislari, iqtisodchi olimlar, professor-o‘qituvchilar, yosh tadqiqotchilar va iqtidorli talabalar ilmiy maqola va tezislari bilan qatnashishlari mumkin.

Mazkur ilmiy-amaliy konferensiya ishida O‘zbekiston Respublikasi Hisob palatasi, Iqtisodiyot va moliya vazirligi, O‘zbekiston Auditorlar palatasi, yetakchi xorijiy va mahalliy oliy ta’lim muassasalari, respublikada faoliyat yuritayotgan korxona va tashkilotlarning ishtiroki rejalashtirilmoqda.
Konferensiyaga taqdim etiladigan ilmiy tezislarni rasmiylashtirilishga talablar:
1. Ilmiy maqola va tezislar o‘zbek, rus va ingliz tillarida qabul qilinadi. Maqola va tezislar 3 sahifadan kam bo’lmagan hajmda, elektron variantda +998935811228, +998997074321 telegram raqamlari orqali qabul qilinadi. byudjet_gazna@tfi.uz 
2. Tezis matni 1,5 intervalda (chapdan 3 sm, yuqoridan 2,0 sm, quyidan 2,0 sm, oʻngdan 1,5 sm), kompyuterning Microsoft Word matn muharririning Times New Roman shriftda 14 kegelda yozilishi lozim. Ushbu talablarga javob bermaydigan ilmiy tezislar qabul qilinmaydi. Matnda foydalanilgan misol, ko‘chirma va ma’lumotlar aniqligi uchun javobgarlik muallif zimmasida bo‘ladi.

3. Mavzu (bosh harflar bilan), bir interval quyidan muallif(lar)ning F.I.Sh., lavozimi, tashkilot nomi va elektron pochta manzillari ko‘rsatiladi.
Ilmiy tezislar 2023 yil 25 mayga qadar qabul qilinadi, belgilangan muddatdan kech topshirilgan, konferensiya mavzusi va bayon etilgan talablarga mos kelmagan ilmiy tezislar qabul qilinmaydi.

Konferensiyada ishtirok etish uchun tashkiliy to‘lov 20 000 so‘m etib belgilangan, bu tadbirga tayyorgarlik ko‘rish va o‘tkazish uchun sarflangan xarajatlarni qoplashga qaratilgan. To‘lov tezislar ko‘rib chiqilib va tasdiqlangandan keyin amalga oshiriladi.

Konferensiyani o‘tkazish uchun mas’ul: Toshkent moliya instituti “Byudjet hisobi va g‘aznachilik ishi” kafedrasi. Ishtirok etuvchilar ro‘yxatdan o‘tish va qo‘shimcha ma’lumotlar olish uchun tashkiliy ishlar bo‘yicha mas’ullar: 

Abdurasulov Murodjon +998935811228

Inoyatov Mardonbek  +998997074321   
byudjet_gazna@tfi.uz      

Toshkent shahri, A.Temur koʻchasi, 60a-uy, Toshkent moliya instituti.

ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО 

СОМЕСТНОЙ МЕЖДУНАРОДНОЙ КОНФЕРЕНЦИИ ТАШКЕНТСКОГО ФИНАНСОВОГО ИНСТИТУТА СО СЧЕТНОЙ ПАЛАТОЙ РЕСПУБЛИКИ УЗБЕКИСТАН

       30 мая 2023 года Ташкентским финансовым институтом совместно со Счетной палатой Республики Узбекистан планируется проведение международной научно-практической конференции на тему «Приоритетные направления развития государственного финансового контроля и аудита».

  Направления конференции:

1-секция: Вопросы реформирования системы государственного финансового контроля.

2-секция: Направления организации и развития аудита в эффективном использовании бюджетных средств.

3-секция: Роль и значение казначейства в реализации системы государственных закупок
4-секция: Перспективы использования информационных технологий в управлении и контроле государственных финансов
        Желающие принять участие в данной конференции, государственные организации, профессора, преподаватели, молодые ученые, исследователи и студенты, могут представить научные статьи и тезисы на узбекском, русском и английском языках до 25 мая 2023 года.

     В научно-практической конференции запланировано участие Счетной палаты Республики Узбекистан, Министерства экономики и финансов, Аудиторской палаты Узбекистана, ведущих зарубежных и отечественных высших учебных заведений, предприятий и организаций, осуществляющих деятельность в Республике Узбекистан. 

 Требования к оформлению научных тезисов, представленных на конференцию:

1. Научные тезисы принимаются на узбекском, русском и английском языках. Научные тезисы представляются в электронном варианте объемом не более 4 страниц. (направлять через телеграмм контактам +998935811228, +998997074321).  byudjet_gazna@tfi.uz
2. Научные тезисы должны быть написаны в текстовом редакторе Microsoft Word, шрифтом Times New Roman в размере 14, через 1,5 интервала, по 2,0 см сверху и снизу, 3 см слева, 1,5 см справа. Научные тезисы, не соответствующие этим требованиям, к рассмотрению не принимаются. Автор несет ответственность за точность примеров, ссылок и информаций, использованных в тезисе.

3. В научных тезисах также, указываются: тема (заглавными буквами), автор(ы) Ф.И.О., должность, затем название организации и адреса электронной почты через один пробел.

   Научные тезисы принимаются до 25 мая 2023 г. Научные тезисы, отправленые после указанного срока, не соответствующие теме конференции и заявленным требованиям, приниматься не будут.

   Организационный взнос за участие в конференции установлен в размере 20 000 сумов и направлен на покрытие расходов на подготовку и проведение мероприятия. Оплата производится после рассмотрения и утверждения тезисов.
Ответственный за проведение конференции: кафедра «Бюджетный учет и казначейское дело» Ташкентского финансового института. 

Ответственные за организационные работы по регистрации и предоставление дополнительной информации:

Абдурасулов ​​Муроджон +998935811228

Иноятов Мардон +998997074321
byudjet_gazna@tfi.uz
Адрес: 100000, г. Ташкент, ул. А. Темура, 60а.
INFORMATION LETTER

of international scientific and practical conference organized

in cooperation with Accounts Chamber of the Republic

of Uzbekistan and Tashkent Institute of Finance

On May 30, 2023, an international scientific and practical conference on the topic "Priority directions for the development of state financial control and audit" is planned to be held at Tashkent Institute of Finance in cooperation with Accounts Chamber of the Republic of Uzbekistan.

The scientific and practical directions discussed at the conference:

Section 1. Issues of reforming the state financial control system;

Section 2. Directions for organization and development of audit in effective use of budget funds;

Section 3. The role and importance of the treasury in the implementation of the public procurement system;

Section 4. Prospects for the use of information technologies in the management and control of public finances;

Industry specialists, economists, professors, young scientists, researchers and talented students can participate in the conference with scientific articles and theses.

The participation of Accounts Chamber of the Republic of Uzbekistan, the Ministry of Economy and Finance, Chamber of Auditors of Uzbekistan, leading foreign and local higher education institutions, enterprises and organizations operating in the republic is planned in this scientific and practical conference.
Requirements for formalization of scientific articles and theses presented at the conference:
3. Scientific articles and theses are accepted in Uzbek, Russian and English languages. Articles and abstracts of no less than 3 pages, in the electronic version, are accepted via telegram numbers +998935811228, +998997074321. byudjet_gazna@tfi.uz
4. Thesis text in 1.5 intervals (3 cm from the left, from the top 2.0 cm, 2.0 cm from the bottom, 1.5 cm from the right), should be written in the Times New Roman font of the computer's Microsoft Word editor in 14 kegel. Theses which do not meet these requirements will not be accepted. The author is responsible for the accuracy of the examples, excerpts and information used in the text.

5. The subject (in capital letters), one space below, the F.I.Sh., position, name of the organization and e-mail addresses of the author(s) are indicated.


Scientific theses will be accepted until May 25, 2023, scientific theses submitted after the deadline, which do not meet the conference theme and stated requirements, will not be accepted.

The organizational fee for participation in the conference is set at 20,000 soums, which aims to cover the costs of preparing and holding the event. Payment is made after theses have been reviewed and approved.

Responsible for holding the conference: Department of "Budget Accounting and Treasury Work" of the Tashkent Financial Institute. Participants are responsible for organizing registration and additional information:

Abdurasulov Murodjon +998935811228

Inoyatov Mardonbek +9989 97074321 
byudjet_gazna@tfi.uz        

Adress: Tashkent Institute of Finance, 60a, A.Temur street, Tashkent.

